



获得 COVID-19 疫苗接种证明

International COVID-19 Vaccination Certificate 可作为 COVID-19 疫苗接种证明。

International COVID-19 Vaccination Certificate 是国际旅行人员接种疫苗的安全记录。为履行所达成的国际旅行标准，特此制定了该证书。

如符合下述情况，则可在网上获得疫苗接种国际证书：

- 持有有效的 Australian 护照
- 拥有双重国籍的 Australian 公民，且持有有效的 Australian 护照和外国护照
- 拥有带有 Australian 签证的外国护照。

必须至少接种过一剂经核准或认可的 COVID-19 疫苗。

您需在规划旅行时和去机场前申请疫苗接种国际证书。这可以确保您的疫苗接种国际证书是最新版本。您需要留出 10 天的时间，以便将您最近的 COVID-19 疫苗接种记录录入 Australian Immunisation Register。

计划旅行时，应该检查：

- 要造访国家的入境和疫苗接种要求

以及

- 所乘坐航空公司的旅行要求。

具有 COVID-19 疫苗接种的最新状态意味着您已经接种了所有适合您年龄和健康需要而推荐的疫苗剂次。

疫苗接种机构需要将您的 COVID-19 疫苗接种情况报告给 Australian Immunisation Register，然后您才能获得疫苗接种国际证书。

如果您的名字与护照上的名字不一致，则可能需要致电 Australian Immunisation Register，电话：

1800 653 809，办公时间：星期一至星期五，上午 8 点至下午 5 点。

如何申请疫苗接种国际证书

获得 International COVID-19 Vaccination Certificate 的最简单方法是在线申请，方法有两种：

- 通过 myGov 使用 Medicare online account
- Express Plus Medicare 手机应用程序。

如果通过 myGov 使用 Medicare online account :

1. 登录到 myGov。
2. 在 Proof of COVID-19 vaccination 的快速链接上选择 **Go to Medicare**。
3. 选择 **Request a certificate**。
4. 选择 **name**，然后选择 **Next**。
5. 按照步骤核实疫苗接种信息和护照详情。您可能需要更新护照信息屏幕上的中间名或姓氏信息，
以与护照上的内容保持一致。

您可以下载或打印疫苗接种国际证书用于留存。

如果您有使用 Medicare 的资格，但尚未将 Medicare online account 链接到 myGov:

- 请选择 **Link Medicare** 并按照提示将 Medicare online account 链接到 myGov。

目前有 2 本 Medicare 指南，并已翻译成 21 种语言：

- 使用链接代码将 Medicare 链接到 myGov
- 使用 Medicare 卡将 Medicare 与 myGov 链接起来

请访问 servicesaustralia.gov.au/medicareguides，下载指南

如果使用 Express Plus Medicare 手机应用程序：

1. 从 Services 中选择 Proof of vaccinations。
2. 选择 Request a certificate。
3. 选择您的 name，然后选择 Next。
4. 按照步骤验证疫苗接种和护照详情。您可能需要更新护照信息屏幕上的中间名或姓氏信息，
以与护照上的内容保持一致。

您可以通过以下方式保存国际证书副本：

- 添加到数字钱包
- 保存在应用程序的离线文件夹中。

如果没有资格使用 Medicare

可以通过 myGov 使用 Individual Healthcare Identifiers service (IHI service):

1. 登录到 myGov 账户。
2. 从 Your services 中选择 **IHI service**。
3. 选择 View proof。
4. 选择 Request an international certificate, 然后 Next。

按照步骤核实疫苗接种信息和护照详情。您可能需要更新护照信息屏幕上的中间名或姓氏信息，以与护照上的内容保持一致。

如需帮助，或为您的孩子申请 International COVID-19 Vaccination Certificate，则可：

- 请致电 Australian Immunisation Register，电话：**1800 653 809**，办公时间：周一至周五上午 8 点至下午 5 点。如需口译服务，请告诉我们，我们将免费为您安排口译员。
- 访问服务中心。

如果没有 myGov 的账户

我们有 4 个 myGov 任务卡，已翻译成 12 种语言，可以帮助人们：

- 创建一个 myGov 账户
- 使用链接代码链接服务
- 不用在线账户链接服务
- 使用现有的在线账户链接服务。

欲了解更多信息，请访问 servicesaustralia.gov.au/mygovguides

更多信息

欲了解更多关于获得 COVID-19 疫苗接种证明的信息：

- 请访问 servicesaustralia.gov.au/covidvaccineproof
- 请拨打 Medicare 电话：**132 011**。如需口译服务，请告诉我们，我们将免费为您安排口译员。

- 请访问 servicesaustralia.gov.au/yourlanguage 获得中文版本的文本、音频或视频信息
- 访问服务中心。

注：仅适用于手机和付费电话的通话费用。



Get proof of your COVID-19 vaccinations

Your International COVID-19 Vaccination Certificate provides proof of your COVID-19 vaccinations.

The International COVID-19 Vaccination Certificate is a secure record of vaccinations for people travelling internationally. We developed it to meet agreed international travel standards.

You can get your international certificate online if any of these apply:

- you have a current Australian passport
- you are an Australian dual citizen with a current Australian passport and a foreign passport
- you have a foreign passport with an Australian visa.

You must have had at least one dose of an approved or recognised COVID-19 vaccine.

You will need to request your international certificate when you plan to travel and before you go to the airport. This makes sure your international certificate is up to date. You need to allow up to 10 days for your most recent COVID-19 vaccinations to be recorded on the Australian Immunisation Register.

When planning a trip you should check:

- the entry and vaccination requirements of the country you are visiting
- and
- the travel requirements for the airlines you are travelling with.

Being up to date with your COVID-19 vaccinations means you have had all doses recommended for your age and health needs.

Your vaccination provider needs to report your COVID-19 vaccinations to the Australian Immunisation Register before you can get your international certificate.

If your name does not match what is on your passport, you may need to call the Australian Immunisation Register on **1800 653 809** Monday to Friday 8 am to 5 pm.

How to request your international certificate

The easiest way to get an International COVID-19 Vaccination Certificate is online, using either:

- your Medicare online account through myGov
- the Express Plus Medicare mobile app.

If using Medicare online account through myGov:

1. Sign in to myGov.
2. Select **Go to Medicare** on the Proof of COVID-19 vaccination quick link.
3. Select **Request a certificate**.
4. Select **name** and then **Next**.
5. Follow the steps to verify vaccinations and passport details. You may need to update your middle name or family name in the passport details screen to match what is on your passport.

You can download or print a copy of your international certificate for your records.

If you are eligible for Medicare and do not yet have your Medicare online account linked to myGov:

- Select **Link Medicare** and follow the prompts to link Medicare online account to myGov.

There are 2 Medicare guides available in 21 languages:

- Link Medicare to myGov using a linking code
- Link Medicare to myGov using a Medicare card

You can find them at servicesaustralia.gov.au/medicareguides

If using the Express Plus Medicare mobile app:

1. Select Proof of vaccinations from Services.
2. Select Request a certificate.
3. Select your name, and then Next.
4. Follow the steps to verify the vaccinations and passport details. You may need to update your middle name or family name in the passport details screen to match what is on your passport.

You can save a copy of the international certificate by either:

- adding it to your digital wallet
- saving it to offline files in the app.

If you are not eligible for Medicare

You can use the Individual Healthcare Identifiers service (IHI service) through myGov:

1. Sign in to your myGov account.
2. Select **IHI service** from Your services.
3. Select View proof.
4. Select Request an international certificate, then Next.

Follow the steps to verify vaccinations and passport details. You may need to update your middle name or family name in the passport details screen to match what is on your passport.

For help, or to get an International COVID-19 Vaccination Certificate for your child, you can:

- call the Australian Immunisation Register on **1800 653 809** Monday to Friday 8 am to 5 pm. Let us know if you need an interpreter and we will arrange one for free.
- visit a service centre.

If you do not have a myGov account

We have 4 myGov task cards available in 12 languages to help people:

- create a myGov account
- link a service using a linking code
- link a service without an online account
- link a service using an existing online account.

For more information, go to **servicesaustralia.gov.au/mygovguides**

More information

For more information about getting proof of COVID-19 vaccinations:

- go to **servicesaustralia.gov.au/covidvaccineproof**
- call Medicare on **132 011**. Let us know if you need an interpreter and we will arrange one for free.
- go to **servicesaustralia.gov.au/yourlanguage** where you can read, listen to or watch information in your language
- visit a service centre.

Note: Call charges apply from mobile and pay phones only.